
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato  Tidspunkt Sted Gæst: Afdelingsleder i 

Heltidstilbudet Dorte Ørbæk  24. oktober 2018 17.30 Mølleholmskolen 

 Afbud: Julie, Jacob, Mette, Jeanne, Dorte Ørbæk.  

 Dagsorden Kommentar til dagsordenpunktet 

1. Valg af mødeleder og nyhedsbrevskribent Zanne er mødeleder, Rikke ordstyrer. 

Nyhedsbrevskribent: Kristian.  

2. Godkendelse af dagsorden og referat (10 

min) Zanne 

Det er godkendt 

3. 

 

 

Meddelelser: (20 min) 

Formand 

Ledelse 

Medarbejdere 

H-sporet og SFO 

Elevrådet 

Andre 

Ledelse: Per forventes tilbage d. 1/11. 

Ansættelsesprocessen vedr. lederstilling på Møllehøj 

forventes afsluttet snarest. 

Medarbejdere: Rigtig god motionsdag. Vores praksis 

med at lade eleverne gå med deres venskabsklasse 

fungerer rigtig godt ift at få en succesfuld idrætsdag til 

glæde for både store og mindre elever. Bestyrelsen 

ytrede at man gerne så, hvis man byggede videre på de 

gode erfaringer evt. ved, at venskabsklasserne 

julehyggede eller andet sammen. Der skal dog være 

balance i det, så de store ikke bliver kede af initiativet. 

Vi er blevet gode til vores fællessamlinger. Stor ros til 

eleverne. Kenneth og Rikke har været på seminar med 

Kreds 16 med deltagelse af forvaltning og direktør.  

SFO: Der mangler at blive ansat to pædagoger, der er 

ansættelsesamtaler på fredag. SFO er ved at gentænke 

struktur og aktiviteter. 

Elevrådet: Elevrådet har snakket om valgfag. 

Elevrådet kommenterede på, om det var et problem at 

valgfag blev udbudt på ungdomsskolen – det mente 

eleverådet ikke. Elevrådet spørger eleverne hvilke 

valgfag der ønskes. Elevrådet bakker op om røgfri 

skole. Kantinens udvalg er ok, men ønsker lidt af det 

gamle tilbage fx kylling i karry, også gerne pølsehorn. 

Børnerigsdagen: Vi mangler bordtennisborde, 

udendørsbænke og bedre badefaciliteter. Ros til 

elevrådet for at have samlet op på alle de opgaver, de 

havde.    

4. 

O 

Orientering om Heltidstilbuddet og 

igangværende projekter 

Dorte 

Pkt. udgår.  

5. 

O 

Status på budgetforlig 2019 

Kenneth 

Kenneth gennemgår hvad budgetforlig 2019 betyder 

for Mølleholmskolen.  



 

 

 

Julie T. Pedersen, formand 

 

 

6. 

O 

Afgangskarakter 2018 

Kenneth 

Kenneth viser udviklingen (16/17 til 17/18) af skolens 

karakter. Udviklingen er meget positiv, da skolen går 

frem på næsten samtlige områder.   

7. 

D 

Princip for brug af mobiltelefoner i 

skoletiden 

Zanne 

Bestyrelsen foreslår at princippet drøftes i MED-

udvalget. Skal der udarbejdes retningslinier herom? 

 

 

8. 

B 

Princip for Blå mandag 

Zanne 

Nedsættelse af arbejdsgruppe der reviderer det 

nuværende.  

Arbejdsgruppe: Tina og Julie.   

9. 

 

Nyhedsbrev/kommunikation  

10. 

 

Punkter til næste møde 

 
• Brug af ipads i skole og SFO 

• Genbesøg af strategien vedr. fagligløft 

(december møde) 

• Kantineudvalg 

• Princip for blå mandag (udkast) 

• Princip for brug af mobiltelefon  

• Ønsker til budget 2019 

 

11. Evt. Hvordan sikre vi at alle ”punkter til næste møde” 

kommer med på dagsordenen. 

 


